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 ویژه نامه 
 هفدهمین سال 

خدمت در عرصه 
 بهداشت و درمان





 سردبیر:  محمدحسین عظیمی

 تهیه شده در روابط عمومی بیمارستان آتیه 

با تشکر از تمامی دوستان و عزیزانی که ما را در تهیه و  

 تنظیم ویژه نامه یاری کردند.



 سال  هفدهمینآغاز 
 بیمارستان آتیه فعالیت 

سال عملیات ساخت  دومینو 
 بیمارستان آتیه غرب 

 مبارک باد



كار بيمارستان آتيه مي نشينيم   بار ديگر در ميانه بهمن ماه در حالي به بزرگداشت آغاز ب

 كه با تلاشي مضاعف به گسترش خدمات سلامت مشغولي . 

كانات وسيم  تر كه تماموا ميم  پمشميمد  مو مان  مركزي با كيفيت بالاتر، كارآيي بهتر و ام

 سلامت را در راه بهبود جامعه مان ياري رساند.

در اين شماره فرصت را غنيمت شمرده ايم    شممما بما مهمان نمرمايمي ن مرژ را بما  و ه  مويمن  

آتيه آشنا سازي . در اين راستا اعضاي هيئت مديره و هيئت نظارت بر  و ه معرفي  

علاوه براي روشن شدن ابعاد طمر،، بما اركمان ابمومي  و ه م ما مرمه بر مزار شمده  شده اند. به  

 .است   پاسخگوي پاره اي از  سش هاي شما عزيزان باشد 

در ا مهمرما  مممن  مامريمس  مادده سماقا خمدممت بماددنه، ورود به  م مد م م من سماقا 

 خدمت گذاري را به شما اعضاي خا واده آتيه  اريس مي گوئي .  

 سخن سردبیر



 دکتر ناصر موثقی

 عضو هیئت مدیره 

 دکتر غلامحسین کاظمیان

 نائب رئیس هیئت مدیره

 دکتر خلیل علی زاده

 مدیرعامل و رئیس هیئت مدیره 
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 دکتر آرسیس احمدیه

 

 دکتر عباس پرهیزکار
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 دکتر احمد رشید فرخی

 

 دکتر محمد بهگام شادمهر

 

 دکتر علی یعقوبی

 

جلسه اي با حضور همكاراني كه تاكنون اقدام به خرید سهام بیماارساتاان      با پیشنهاد ریاست بیمارستان و هیئت مدیره كوشك آتیه،
جدید كرده بودند و در واقع به عنوان گروه سهامداران درمانگران آتیه غرب تلقي مي شدند، برگزار گردید. با این هدف كه گاروهاي    
انتخاب شود تا بر جوانب مختلف فرآیند پروژه، نظارت داشته و به طور خاص و ویژه هر گونه هزینه اي پس از تأیید هیئت نظارت و   

 هیئت مدیره، بتواند جنبه اجرایي پیدا كند و این در واقع شفاف سازي فوق العاده اي را در پي داشت.
نفر سهامدار بودند )البته بنا به پیشنهاد خود گروه  منتخب هیئات    03نفر از بین  4متشكل از   گروهي كه براي بار اول انتخاب شدند،

نظارت، مدیریت زمان این مسئولیت دو ماهه در نظر گرفته شد( و پس از آن نیز با توجه به پیوستن سهامداران جادیاد، تادادیاد           

انتخابات صورت گرفت كه دومین انتخابات هیئت نظارت محسوب مي شود. مدیریت زمان این مسئولیت یك سال در نظر گرفته شد 

 و پس از آن تمدید انتخابات صورت خواهد گرفت.



 فكر احداث بيمارستان آتيه از چه زماني و به چه دلايل شكل گرفت؟ 
به وجود آمد. در آن روزها تصورم به عنوان یك پزشك جراح این 7011بیمارستان آتیه در سال 

بود كه در آینده ي كاري ام هیچ گاه در بخش خصوصي نباشم و تنها در بخش هاي دولتي                     
كار كنم. هشت سال هم به این مسئله پاي بند بودم. اما بنا به اختلافات كاري با تعدادي از                      
همكاران، آن بخش را كه با علاقه ي بسیاري به وجود آورده بودم رها كردم و با سه ماه                        
مرخصي اي كه طلبكار بودم آن مركز را ترك كردم و در بیمارستان ساسان به عنوان مسئول                  

كار شدم. مطبي را كه چند ماهي بود در شهرآرا خریده بودم فعال كردم و در آن                  فني مشغول به    
  زمان بیماران خصوصي اي را هم كه به مطبم مراجعه مي كردند به آن جا مي بردم.

پس از سه ماه در جلسه اي در وزارت بهداشت، پیشنهادي از طرف دكتر كلانتر معتمد داشتم.                  
ایشان از من خواستند تا در اداره ي كل صدور پروانه ها كه چندین ماه بود مدیر آندا رفته بود                    

 و سمت ایشان خالي بود، مشغول به كار شوم. 
ر زمان جنگ، مدیر ل دمن سابقه امور اجرایي در سطح وزارت خانه را نداشتم و در هیچ اداره اي نیز كار نكرده بودم و تنها یك مدت كوتاه، شاید كمتر از یك سا

 ا نشوم.ش هیك بیمارستان كوچك در اهواز بودم. نهایتاً به سرعت پذیرفتم چون به هر دلیلي مي خواستم تا به محیط قبلي بازنگردم و مددداً درگیر تن
در دست  جه  یك روز در مسافرتي در سوئیس به ذهنم رسید كه باید فكري براي حل مشكلات موجود در بیمارستان هاي دولتي كرد، در این بیمارستان ها بود                          

كن اس  گروهي بود كه معمولًا حمایتي از بخش هاي جراحي نمي كردند و بیشتر پشتیبان بخش هاي تشخیصي بودند. مثلًا حاضر بودند دو دستگاه سي تي                            
 خریداري كنند در حالي كه ست پیچ ها براي جراحي استخوان خالي بود.

قبل از این ها من یك موافقت گرفته بودم تا یك مركز جراحي محدود احداث كنم به اسم                     
مركز جراحي محدود دست كه تنها مختص به جراحي دست باشد. اما بعد به این نتیده رسیدم 
كه شاید بهتر باشد تا بیمارستاني خصوصي راه اندازي كنم در نتیده وقتي به ایران بازگشتم،                 

ه بیشتر آن   د ك تقاضاي تبدیل آن موافقت اصولي مركز جراحي دست را به یك بیمارستان ارتوپدي كردم. با درخواستم موافقت شد. بعد از برگزاري جلسات متعد                      
ستان جامع با مارها نیز در مطب شخصي ام بر پا مي شد و مشورت هاي بسیاري، نهایتاً به جایي رسیدیم كه بهتر است بیمارستان ارتوپدي تبدیل شود به یك بی

 تمام رشته ها. 
ي است.  زرگپي گیري در خصوص انتخاب مكان مورد نظر آغاز شد زماني كه به این محلي كه در حال حاضر در آن هستیم، رسیدیم متوجه شدیم، زمین بسیار ب        

هزار متر مربع زیر بنا بود بنابراین بهتر دیده شد تا تبدیل به یك               71هزار متر زیر بنا دارد در آن زمان داراي             42یا    44این ساختمان بزرگ كه در حال حاضر        
تبدیل   امعبیمارستان عمومي یا جنرال شود در نتیده مددداً به وزارت بهداشت مراجعه كردیم و این بیمارستان تخصصي به یك بیمارستان غیر تخصصي و ج                         

مثبتي كه تاكنون     راتشد و بدین ترتیب بیمارستان آتیه بوجود آمد اما نه به این سادگي. چون ساختمان از ابتدا براي بیمارستان ساخته نشده بود با تمام تغیی                            
فكر احداث  7030ل سا ایداد گشته و حتي برخي از تغییرات بسیار بي نظیر و مثبت نیز بوده است اما هیچ گاه نتوانستیم به یك نهایت مطلوب برسیم. بنابراین از

طول كشید تا بتوانیم زمین مطلوب را پیدا كنیم. البته            7031تا سال   7030یك بیمارستان جدید كه معظلات بیمارستان كنون را نداشته باشد، بوجود آمد. از سال 
   ایتاً زمین به مزایده گذاشته شد،نه این زمین از مدت ها قبل، گزینه مورد نظر براي این منظور بود اما به این دلیل كه مالك آن قصد فروش نداشت این موضوع معلق مانده بود.

 

 مهمترین دلیل ایجاد بیمارستان جدید آن بود که

 بهتر از این بودن

 برای بیمارستان آتیه  

 دیگر ممکن نبود

باید فکری برای حل مشکلات موجود در 

 بیمارستان های دولتی می شد.

 مصاحبه با دکتر خلیل علی زاده



 نشدیم. ین ما نیز در مزایده شركت كردیم ولي در مرحله اول با توجه به وجود خریداري با قیمت بالاتر این امتیاز نصیب ما نگشت و موفق به خرید زم
% كه    73% قسط اول را پرداخت كند بنابراین ما به عنوان نفر اول انتخاب شدیم و زمین خریداري شد. پرداخت           73البته خریدار زمین نتوانست در سه روز اول 

ماه فرصت بود كه این سه ماه نیز یك سوم آن را سهامداران پرداخت                 0میلیون تومان بود از منابع شركت تأمین شد. براي پرداخت مابقي مبلغ،                333معادل  
میلیون تومان را پرداخت كردند. دو سوم باقیمانده پول نیز از منابعي              73میلیون تومان پرداخت كردند البته برخي كمتر، اما اغلب            73نفر، هر نفر      713كردند.  

شته نشد بلكه   گذاتامین شد كه اغلب آن از فروش سهام تأمین شده بود نه از درآمد بیمارستان، در حقیقت این پول متعلق به مؤسسین بود. اما به حساب آنها                             
به حساب تمام دوستان منظور گشت در حالي كه قاعده این است          
كه وقتي یك شركتي توسط مؤسسین بوجود مي آید، مي بایست           
تعهدات خود را در قبال سهام اندام دهد یعني بیمارستان را                
تدهیز كنند، راه اندازي كنند و ... به هر حال تمام این امور اندام              
شد بیمارستان كامل و مدهز شد و مابقي سهامي كه فروخته شد            
سود افرادي بود كه سرمایه گذاري كردند و خود را در معرض               

و پروژه  ر د خطر زندان و داغ و درفش گذاشتند اما با این سود هم مددداً سرمایه گذاریي هایي صورت گرفت مثلًا ساختمان ساختیم، آپارتمان خریدیم، د                            
 آپارتمان سازي جدید سرمایه گذاري كردیم.

به نام    7031تمام این سرمایه گذاري ها جهت خرید زمین جدید جمع آوري شد و براي تأمین هشت میلیارد مبلغ زمین استفاده شد، در نتیده سند در سال                              
 قراردادي جهت  طراحي بسته نشد.  7031شركت پزشكي كوشك آتیه منتقل شد. شركت ملك را تصرف كرد، نگهبان مستقر شد اما تا سال 

بسته شد البته تا قبل از آن هم با شركتي دیگر، قراردادي بسته شده بود اما بنا به دلایلي در                        4به صورت جدي قراردادي با گروه         7031تا این كه در سال      
 همان ماه اول لغو گردید. پس از آن نیز مدتي گذشت تا شركت جدیدي انتخاب شد و طراحي صورت گرفت.

جهت صدور پروانه به شهرداري مراجعه كردیم و درخواست پروانه كردیم.             7013سال  
این كار عملیات عظیمي بود كه نتیده آن اخذ موافقت از كمیسیون ماده پنج شهرداري 

طبقه اي بود. البته در این مدت نیز با پروانه موقت شهرداري،                  02براي یك برج     
% گودبرداري اندام   03عملیات گودبرداري صورت گرفته است كه خوشبختانه تا حدود          

 73صادر شد. یعني ما صاحب مدوز احداث           4متر مربع توسط شهرداري منطقه        733.333پروانه ساخت با حدد       1037737شده است. خوشبختانه در تاریخ      
 هكتار شدیم كه این یك ارزش اقتصادي هنگفت است.

ان بهتر از این    امكشاید مهمترین دلیل ایداد بیمارستان جدید این باشد كه ساختمان بیمارستان آتیه علي رغم برخورداري از موقعیت مكاني فوق العاده، دیگر                       
 بودن برایش ممكن نمي باشد.

رار بگیرد كه   ي ق در حال حاضر نیز براي ارائه خدمات به مردم مشكلات عدیده اي وجود دارد و تنها راه براي حفظ این اعتبار و برند این است كه در یك ظرف                    
 شایسته این نام و اعتبار باشد.

              ممكن است توضيحاتي در خصوص واگذاری سهام به غير از

 پزشكان ارائه فرمائيد؟
این در واقع مزیتي است براي كساني كه در بیمارستان مشغول به كار هستند تا                 

 بتوانند سهام دار هم باشند.
باعث   در نتایج تحقیقاتي كه صورت گرفته مشخص شده، احساس تعلق و مالكیت           

  ارائه خدمات بهتر مي گردد، البته امیدواریم در ایران نیز به همین صورت باشد.
این فكر در هیئت مدیره مطرح گردید تا در بیمارستان جدید به غیر از پزشكان، سایر                 

نیز بتوانند سهامدار باشند. البته تفاوت سهام غیر پزشكي با سهام پزشكي               گروه ها 
در این است كه آنها با داشتن سهام، از حق كاركردن در رشته تخصصي شان به                  

اضافه سرمایه گذاري برخوردار خواهند      
بود، اما براي گروه هاي دیگر تهیه           
سهام به منزله سرمایه گذاري و داشتن       
قسمتي از مالكیت و استفاده از سودي        

است كه در مدت زمان ساخت، ارزش آن روز به روز بالاتر خواهد رفت و سودي                  
% در سال را فراهم مي كند. اما اگر پیشرفت پروژه خوب باشد تصور                 73حداقل  

افزایش بسیار زیاد قیمت سهام دور از انتظار نیست. بعد از ساخت نیز با توجه به                   
كاركرد بیمارستان و این كه پزشكان شریك پیدا مي كنند، مقداري از سود باید به               

 حساب شركاء واریز گردد.

شاید مهمترین دلیل ایجاد بیمارستان جدید این باشد که ساختمان 

بیمارستان آتیه علی رغم برخورداری از موقعیت مکانی فوق العاده، 

 دیگر امکان بهتر از این بودن برایش ممکن نمی باشد.

احساس تعلق و مالکیت باعث 

 ارائه خدمات بهتر می گردد. 

تنها راه برای حفظ  اعتبار و برند آتیه آن بود که در 

 یک ظرفی قرار بگیرد که شایسته این نام و اعتبار باشد.



                      آيا از مسئولين و پرسنل در خصوص ساخت واحدهای بيمارستان مشورت گرفته مي شود تا نقايص واحدها در بيمارستان جديد

 رفع گردد؟
هستند توزیع    كاراین كار صورت گرفته است، زماني كه گروه مهندسي، طرح اولیه را ارائه كردند این طرح در بین تمام گروههایي كه در بیمارستان مشغول به                            

طرح در بین   قع  شد به طور مثال در بخش نوزادان به متخصصین نوزادان و پرستاراني كه در آن بخش بودند و یا بخش فیزیوتراپي به گروه فیزیوتراپي. در وا                            
ح را  طر  بخش ها از اتاق هاي عمل تا بخش هاي بستري و آزمایشگاه و... توزیع شد. جلساتي تشكیل و نظرات جمع آوري گشت. مهندسین گروه نیز مددداً                            

 اصلاح كردند. 
ندسي پرستاري، مه در حال حاضر تقریباً طرح نهایي است البته در زمان اجرا نیز قابل تغییر است اما این طراحي كه در حال حاضر وجود دارد حاصل كار مشترك

د اي  جدیكاركنان و پزشكان هر بخش مي باشد. البته هیچ گاه نمي توان به صد در صد كامل رسید یعني طبیعي است كه حتي پس از بازگشایي بیمارستان                                
 كاش هایي وجود داشته باشد.

 پس از ساخت بيمارستان جديد، چه بر سر بيمارستان آتيه خواهد آمد؟ 
تصمیم بگیرد.    تا  مرحوم فردوسي گفت: چو فردا شود فكر فردا كنیم. مالك این بیمارستان سهامدارانش هستند و هیئت مدیره از طرف مالكین این اجازه را دارد                        

سال دیگر. اما اگر از من بپرسند مي گویم امروز روز این تصمیم نیست. باید                 73در واقع هیئت مدیره مي تواند تصمیم بگیرد كه این زمین را امروز بفروشد و یا                 
بر   كیتصبر كرد تا پروژه به پایان برسد. درست است هیئت مدیره حق تصمیم گیري دارد، اما چون مهمترین حق سهامداران در این بیمارستان، حق مال                               

 ساختمان است، بهتر است این تصمیم در جلسه اي با حضور كلیه سهامداران مطرح شود و بر روي تمامي فرض ها بحث شود.
این   -0این بیمارستان را بفروشیم و پول آن را بین سهامداران تقسیم كنیم                  -4این بیمارستان برجا بماند و آندا نیز یك بیمارستان دیگر باشد                 -7مثلاً:  

این جا را تغییر كاربري دهیم یك هتل یا یك مركز خرید درست كنیم، گزینه ها باید مطرح شود،                    -4بیمارستان را بكوبیم و یك بیمارستان جدید تاسیس كنیم          
گیري در آن   یم  بر روي آنها بحث شود و نهایتاً باید رايٌ گیري اندام شود كه طبیعتاً موافقت و مخالفت هاي خاصي هم در پي خواهد داشت، به هر حال تصم                             

 زمان و با توجه به شرایط و اوضاع اقتصادي آن دوره اخذ خواهد شد.

  پس از ساخت بيمارستان آتيه غرب چه بر سر كاركنان بيمارستان آتيه خواهد آمد، آيا تمام كاركنان به بيمارستان جديد منتقل مي

 شوند؟ يا اين موضوع نيز جزو مواردی است كه بايد در آينده برای آن تصميم گيری شود؟
ایم و یكدیگر  ردهطبیعي است كه بهترین حالت این است كه هسته اصلي بیمارستان جدید را كاركنان بیمارستان آتیه تشكیل دهند زیرا سال ها با یكدیگر كار ك

پرسنل اما در بیمارستان جدید این تعداد به حدود دو برابر و نیم خواهد                 7433تخت خواب دارد با       033را خوب مي شناسیم اما بیمارستان آتیه در حال حاضر            
رسید به طور مثال شاید تنها براي قسمت بیمارستاني نیاز به حدود            

متراژ مطب ها نیز نیاز به        43.333نفر پرسنل باشد همچنین       0333
كاركناني خواهد داشت. به هر حال هسته اولیه و هسته اصلي                

كاركنان همین بیمارستان تشكیل مي دهند.           بیمارستان جدید را،  
ي بورس بگیریم و  پاراكلینیك و دیگر رشته هاي درمان  حتي ما به این موضوع فكر كرده بودیم تا با وزارت بهداشت وارد مذاكره شویم تا در رشته هاي پرستاري،

 دانشدویان را آموزش بدهیم تا در آینده در بیمارستان جدید كار كنند.

  آيا برای اشتغال در بيمارستان جديد علاوه بر توانمندی های حال حاضر، نياز به تخصص خاصي وجود دارد؟ )به طور مثال آموزش

 زبان انگليسي آيا جزو ملزومات مي باشد؟(
نده، آن روز نزدیك   ر بدر ایران ممكن است روزي این اتفاق بیفتد كه آنقدر مهمان خارجي داشته باشد كه نیاز به یادگیري زبان انگلیسي همه گیر شود. اما به نظ

ارآیي كاركنان باید در    ه ك نیست. ما در منطقه رقبایي داریم مثل امارات، كه بسیار جلوتر از ما هستند و آنها در حال حاضر به مرحله بهره برداري رسیده اند. البت                          
 رشته خودشان در سطح عالي باشد. فردي كه مي خواهد در بهترین مركز درماني كار كند باید بهترین باشد.

اق هاي  ات  ما این بیمارستان را براي طبقه ي متوسط ایران مي سازیم. البته اگر روزي یك خارجي هم براي درمان بیاید، مشكلي پیش نخواهد آمد. تمام                               
باشند، اتاق هایي است كه متعلق به دارندگان بیمه هاي ایران، البرز، دانا و در كل براي قشر متوسط جامعه                        VIPبیمارستان آتیه غرب قرار نیست اتاق هاي        

دست داشتن    در  است. درست است كه بیمارستان بسیار عظیمي است اما متعلق به قشر مرفه و ثروتمند نیست این بیمارستان عمدتاً متعلق به كساني است كه با       
 بیمه هاي تكمیلي، جهت درمان مراجعه مي كنند.

 آیا براي واگذاري سهام به كاركنان بیمارستان آتیه، ترجیح و یا امتیاز خاصي وجود دارد؟ 
گر قرار باشد فردي    ل ا بله به طور حتم باید نوعي تخفیف به كاركنان بیمارستان آتیه داده شود و تفاوتي از نظر قیمت براي آنها در نظر گرفته شود. به طور مثا                            

درصدي به وي داده مي شود یعني پول          73سهم خریداري كند، تخفیفي       733
سهم پرداخت شده اما مالكیت صد سهم به او ارائه خواهد شد. البته شركت                13

روي كاركنان بیمارستان آتیه براي تبلیغ سهام و معرفي آن به دوستان و                     
 همكارانشان، حساب زیادي مي كند زیرا طبیعي است كه افراد شاغل در این 

هسته اصلی بیمارستان جدید را کارکنان بیمارستان آتیه تشکیل خواهند 

 داد، زیرا سال ها با یکدیگر کار کرده  و یکدیگر را خوب می شناسند.

به طور حتم باید نوعی تخفیف به کارکنان بیمارستان آتیه داده 

 شود و تفاوتی از نظر قیمت برای آنها در نظر گرفته شود.



به عنوان یك منبع و مرجع معتبر محسوب شوند. بنابراین برایمان مهم است تا همكاران و دوستانشان را با این طرح آشنا كنند و در                               مركز مي توانند  
 ازاري آن نیز با تصمیم گیري هیأت مدیره، براي این افراد امتیازات ویژه اي )به عنوان نمونه سهم( در نظر گرفته مي شود.

 اين امتيازات و مقررات چه زماني اعلام خواهد شد؟ 
ورت ه ص در آینده اي بسیار نزدیك تمامي این موارد اعلام خواهد شد. زیرا دفتر فروش در حال آماده سازي است و قرار است در ماه پایاني امسال ب                               

 آزمایشي شروع به كار نماید تا این دوره نقاط قوت و ضعف بررسي شود. به طور حتم كاركنان بیمارستان آتیه جزو گروه اول خواهند بود. 

                       آيا خريداران سهام در صورت بوجود آمدن شرايط اضطراری، مي توانند سهام خود را فروخته و وجه پرداختي را بازپس

 گيرند؟
د فر  بله. این مسئله از روز اول در هیأت مدیره مطرح شد و جزوه شرایط اصلي بود كه شركت خود را متعهد به اندام آن كرد تا اصل سرمایه ي هر                                  

به آن تعلق     نیزتضمین شود. یعني اگر فردي بلافاصله نیاز به فروش سهام خود داشته باشد باید مذاكره شود تا آیا با همان قیمت اولیه باشد یا كمي سود  
روز كاري، هم پول اولیه پرداخت خواهد شد هم رشدي كه سهام كرده است به صورت سود به وي                     42تا    03گیرد. اما اگر توانست بیشتر صبر كند مثلًا         

 % با توجه به شرایط فعلي افزایش خواهد بود كه البته سال آینده ممكن است كمتر و یا بیشتر باشد. 732ارائه مي شود. مثلاً حداقل ماهي 
% در سال تورم بوده است. البته باید در نظر داشت در دوره              73% در ماه و حدود        732سال گذشته     02با توجه به مطالعه اي كه در ایران اندام شده در             

و گودبرداري  یونهایي نیز این افزایش و تورم بسیار بیشتر مي شود. مثلاً اگر فردي هم اكنون اقدام به خرید سهام نماید به دلیل این كه در مرحله فنداس
، شودمي باشد، این سهام با قیمت تمام شده به وي عرضه خواهد شد اما سال آینده بدین صورت نخواهد بود در واقع هر چه پیشرفت ساختمان بیشتر                              

قیمت نیز بالاتر مي رود. وقتي در حال اتمام بود، قیمت دیگر قیمت صد در صد خواهد بود                   
بنابراین اگر فردي در این مرحله اول، اقدام به خریداري سهام نماید طبیعي است كه حداقل  
مبلغ را پرداخت مي كنند و به تدریج با بالا رفتن ارزش ساختمان، اصل سرمایه نیز افزایش                 

 دو یا سه برابري خواهد كرد.
ني زماهمچنین قابل ذكر است كه سهام هیچ مركز درماني و بیمارستاني در هیچ دوره ي زماني پایین نیامده است بیمارستان و بیمارستان داري هیچ                            

یز این  ن ن دچار ركود و كسادي نخواهد شد. بهتر است نگاهي بیاندازید به بازار پر نوسان بورس، بازاري كه داراي وضعیتي بسیار آشفته است و دلیل آ                           
پایین نخواهد  رونق چنداني ندارند در واقع اگر كارخانه ها به طور مرتب كار كنند، سود آنها نیز                     است كه كارخانداتي كه سهام آنها در بورس وجود دارد،         

فراد، ا ا آمد. شاید بتوان علت آن را تعاملات بین المللي هم دانست زیرا روشن نیست به چه سمت و سویي در حركت است و این مي تواند دلیلي باشد ت                              
 این اطمینان خاطر را نداشته باشند تا سرمایه هاي خود را به بازار بورس بیاورند.

اما مي توان گفت تنها یك سرمایه گذاري است كه هیچ گاه دچار این نوسانات قرار                 
كه ركورد    4333نگرفته و آن بخش درمان است. شاید جالب باشد بدانید در سال                

مطالعه اي در خصوص میزان جراحي هاي              اقتصادي بر جهان حاكم شده بود،       
پلاستیك، در سال هاي ركورد، صورت گرفت زیرا گمان مي شد وضعیت موجود بر                

تر شدن    وچكمیزان جراحي ها اثر گذارد، اما بعد از مطالعه مشخص شد كه نه تنها از میزان آن كاسته نشد بلكه بالاتر نیز رفت در واقع با توجه به ك                               
 ت. اس جیب هاي مردم، آنها باز هم دست از زیبایي هایشان برنداشتند. این شرایط در دوران جنگ، بحران هاي سیاسي، اقتصادي و... نیز تكرار شده

 رايدر واقع سرمایه گذاري در بخش بهداشت و درمان اگر چه یك امر بسیار ضروري است اما در عین حال یك سرمایه گذاري مطمئن و قابل اعتماد ب                            
 همیشه خواه بود.

شرکت از ابتدا  خود را متعهد کرد تا اصل 

 سرمایه ی هر فرد )سرمایه گذار( تضمین شود.

سرمایه گذاری در بخش بهداشت و درمان اگر چه یک امر 

بسیار ضروری است اما در عین حال یک سرمایه گذاری 

 مطمئن و قابل اعتماد برای همیشه خواهد  بود.



 جناب آقاي ندفي لطفاً توضیحاتي در خصوص موارد زیر، ارائه فرمایید:

 تكمیل طرح نهایي بیمارستان 

  اندام امور اداري و پي گیري هاي لازم جهت پروانه شهرداري 

 اندام عملیات مطالعاتي ژئوتكنیك و قرارداد اجرائي خاك برداري 

  جذب منابع مورد نیاز پروژه 
 

، یكي از شركت هاي با سابقه در طراحي و ساخت بیمارستان در كشور، از طریق مناقصه                 4شركت با انعقاد قرارداد با گروه مهندسین مشاور گروه            7013در سال 
هزار متر تهیه و      731طرحي با سطح      7017آن در اوایل سال       7رسمي در سه فاز جهت طراحي برج بیمارستان اقدام به انعقاد قرارداد نمود كه در نهایت فاز                    

 به شركت طلوع آتیه ارائه گردید. 4جهت ارائه به شهرداري منطقه 
فیشي   7017نمود. در همان ابتدا در سال         4در همین راستا شركت با ارائه این طرح جهت صدور عوارض تراكم، اسناد و مدارك خود را تسلیم شهرداري منطقه                     

  میلیارد تومان تقلیل یافت كه با توجه به سطح بالاي این طرح،             1432میلیارد تومان برآورد عوارض گردید. با چانه زني ها، مبلغ فیش صادره به میزان            14بالغ بر 
میلیارد تومان( در وجه شهرداري، پرداخت گردد طرح را به  1% عوارض )73با قید این شرط كه مبلغ  2شهرداري منطقه موضوع را جهت تصویب كمیسیون ماده 

 كمیسیون مذكور ارجاع داد.
به هر حال این مبلغ توسط شركت تأمین و پرداخت شد كه در نهایت              

و شوراي شهر به      2ماه پي گیري در كمیسیون ماده         3طرح، پس از    
تائید رسید و جهت اجراي این مصوبه پي گیري شركت با شهرداري             

طي جلسات متعدد، مورد بحث و تبادل نظر           7014در سال     4منطقه  
، طرح مذكور   4میلیارد تومان، مقرر گردید طبق پیشنهاد شهرداري منطقه           2332قرار گرفت. با توجه به عدم توانائي بیمارستان در پرداخت الباقي وجه به میزان                

 در آن سازمان مورد پي گیري قرار گرفت. 7014جهت مشاركت با شهرداري تهران به سازمان مشاركت هاي شهرداري ارجاع گردد. این موضوع از مهر ماه سال 
مشاركت شهرداري شهر تهران در طرح        7014طي جلسات متعدد كارشناسان رسمي دادگستري و مدیران سازمان مذكور با مدیران شركت، در اسفند ماه سال                   

میلیارد تومان به عنوان آورده شهرداري تخمین و هزینه ساخت و هزینه خرید زمین به عنوان آورده شركت طلوع آتیه به توافق رسید كه                          2332برج بیمارستاني،   
 % توافق گردید. 31320% و سهم شركت به میزان  74341قدر السهم شهرداري 

 

 فروش فضای مطب ها

گزینه ای جهت تأمین 

 نقدینگی

 مصاحبه با آقای نادر نجفی

، طرح مذکور جهت مشارکت با 2طبق پیشنهاد شهرداری منطقه 

 شهرداری تهران به سازمان مشارکت های شهرداری ارجاع گردید.



اعمال عملیات  ت،  یكي از مواردي كه در نهایي كردن پروانه ساختمان از سطح اهمیت بالایي برخوردار بود و نیاز به مصوبه شوراي معماري شهرداري تهران داش       
 متري عملیات و ایداد فضاي پاركینگي ساختمان مي گردید. 7433% زمین شركت بود كه این مهم موجب افزایش سطح 733خاك برداري 

شهرداري   سبزمورد دیگري كه مي توان به آن اشاره كرد، استقرار فضاي تدهیز كارگاه در حاشیه خیابان فرحزادي بود كه باید مصوبه آن از سازمان فضاي                              
متر مربع در محل مداورت اجراي پروژه و اخذ مدوز دسترسي اصلي از خیابان فرحزادي جهت ورود  333تهران اخذ مي گردید. همچنین تدهیز كارگاهي بالغ بر 

مورد دیگر بوده كه      73و خروج و اخذ مدوز درب اصلي اورژانس از كوچه هفتم در ضلع مداورت جنوبي محل اجراي طرح و همچنین سایر موارد كه بالغ بر                             
ه ساختمان  وانتمامي آنها در شوراي معماري و شهر سازي شهر تهران طي جلسات متعدد با تنظیم صورت جلسات، موافقت آن اخذ و در آرشیو اسناد و مدارك پر            

 طرح گندانیده شد.
 لطفاًً توضیحاتي در خصوص محل هاي تامین نقدینگي پروژه به صورت اجمالي ارائه بفرمایید.

  متر  43333فروش فضاي مطب ها به میزان 

 فروش سهام درماني و غیر درماني در محدوده فضاي بهره برداري بیمارستان 

  متر فضاي تداري در طبقه همكف بیمارستان  4333فروش و واگذاري حق امتیاز 

  میلیارد تومان  71استقراض از شركت كوشك آتیه )بیمارستان فعلي آتیه( بالغ بر 
% آن صرف پرداخت عوارض استفاده هاي دولتي از جمله سازمان              23عملیات پروژه با مبلغ استقراضي از بیمارستان آتیه آغاز شد. از این مبلغ جذب شده                    

قرار داد    4% الباقي صرف تدهیز كارگاه و خرید ملزومات و پرداخت صورت و ضعیت هاي فاز                 23مهندسي، اداره مشاركت ها و سازمان آتش نشاني شده است.           
 طراحي و عملیات اجرائي گودبرداري گردیده است. 

ماه شروع و به اتمام خواهیم رساند و در گام هاي بعد، ساخت و نصب اسكلت فلزي                    3در مرحله بعدي عملیات احداث فنداسیون و دیوارهاي حایل را به مدت              
 برج در موعد مقرر طبق  جدول زمانبندي اندام خواهد شد.

ن به اندام   فعاتمام سعي و توان مدیران و عوامل اجرایي طرح بر این اساس است تا مباني طرح را بر اساس رعایت كیفیت و كمیت و با حفظ رعایت حقوق ذي ن     
 رسانند. مي رساند. در همین راستا مشاوران عالي در زمینه عملیات ژئوتكنیك )خاكبرداري( و سازه نیز نظارت عالیه خود را در طراحي و اجرا به اندام

ل و در   حاصامید است با توجه به رهنمودهاي هیئت مدیره و مدیر عامل شركت، طرح پروژه بیمارستان آتیه غرب، بر اساس جدول زمانبندي پیشرفت خود را                            
 زمان مقرر به بهره برداري رسانیده شود. 

 
 

تمام سعی و توان مدیران و عوامل اجرایی طرح بر این 

اساس است تا مبانی طرح را بر اساس رعایت کیفیت و 

 کمیت و با حفظ رعایت حقوق ذی نفعان به انجام برسانند.



 آقاي دكتر لطفاً بفرمائید از چه زماني شروع به همكاري با پروژه داشتید؟
 مي باشد. 10فكر مي كنم كه همكاري من با پروژه به صورت مستقیم از اردیبهشت ماه سال 

 مسئولیت و سمت شما در پروژه چیست؟
نظر مسئول طارح    حت برنامه ریزي پروژه؛ مدیریتي به نام مدیریت طرح و برنامه كه كنترل و مانیتورینگ زمان، هزینه و بررسي كلیات پروژه كه مستقیماً نیز ت

 كار مي كنم.
 لطفاً عوامل اصلي پروژه را با ذكر مسئولیت هایشان معرفي بفرمائید: 

مسئولیت ود فكر مي كنم حدود یك یا دو ماه پس از این كه در پروژه مشغول به كار شدم یك چارت سازماني تشكیل و به تصویب رسید كه اركان پروژه و حد
 ها را تعیین مي كرد. 

كنند و یكاي از    مي در رأس چارت سازماني، مدیر عامل كه مسئولیت آن با آقاي دكتر علي زاده مي باشد، قرار دارد. ایشان زیر نظر هیئت مدیره آتیه غرب كار  
 اعضاي هیئت مدیره و رئیس هیئت مدیره مي باشند. هیئت نظارتي نیز در كنار هیئت مدیره مي باشد كه پنج نفر از سهامداران پروژه هستند. 

رل كاناتا   آقاي ندفي مدیریت طرح را بر عهده دارند. آقاي مهندس سیف الهي مدیر امور مهندسي هستند كه بر كارهاي طرح سازي و مشاورین عالي طرح و    
 كیفیت نظارت دارند. در ضمن دفتر فني نیز زیر نظر ایشان مي باشد. مدیریت امور اجرائي پروژه زیر نظر آقاي مهندس مهدوي مي باشد. 

 .اشدمدیریت مالي بر عهده آقاي میرچي و مدیریت امور اداري و پشتیباني خانم یگانه هستند. مدیریت طرح و برنامه ریزي هم بر عهده بنده مي ب
 لطفاً توضیحاتي در خصوص كلیات پروژه و كارهایي كه تا كنون اندام شده بفرمایید:

رداد با شاركات     قرافكر مي كنم نزدیك به دو سال است از زمان كلنگ زني پروژه مي گذرد البته این آغاز كار نبوده زیرا امور اداري و پي گیري مدوزها، عقد 
 هاي مشاور از مدت ها قبل آغاز شده بود كه تمهیداتي بوده براي شروع فعالیت هاي پروژه. 

%  را با آنها رقم زده است و پیرو آن، هیئت نظارت 74همان طور كه احتمالاً اطلاع دارید، یك قرارداد مشاركت با شهرداري نیز منعقد گشته كه مشاركتي حدود 
 شهرداري، در محل پروژه مستقر بوده و بر كارهاي پروژه نظارت مي كنند.

است. فاز یك   شتهتدهیز كارگاه، بكارگیري و سازماندهي افراد و اركان پروژه و تعهداتي براي شروع مناقصه اجرایي و كارهاي طراحي هاي كلي پروژه اندام گ
حال پایان در در حال حاضر پایان یافته و طراحي مفهومي به تصویب و تائید رسیده است. بر اساس همین طراحي مفهومي طراحي با طرح تفصیلي آغاز شده كه 

 كه فاز اجرائي مي باشد خواهد شد. 0مي باشد. مستندات تفصیلي نیز بعد از مشاهده و تصحیح با مشاور عالي وارد فاز 
 

مـاه تا  22

تکمیل نهایی 

 پـــروژه 

 آتیه غـرب

 مصاحبه با آقای  محمد حسین  عظیمی



بود كه با پي گیري مدوز شهرداري تقریباً          14شروع شد. بستن قرادادها از اواخر سال          10، گود برداري بوده كه عملًا از تیر یا مرداد سال            0اولین قسمت فاز    
 آغاز گشت.  10این فاز از مرداد ماه سال 

ماه   74تا    73ماه مي باشد و نزدیك به         14زمان تعیین شده براي تكمیل طرح، حدوداً        
جهت تدهیز بیمارستان و راه اندازي در نظر گرفته شده است. در حال حاضر فكر مي                  

% پیشرفت گودبرداري بوده است كه امیدواریم تا اوایل تابستان سال             23كنم بیش از    
آینده این عملیات به اتمام برسد، گرچه قبل از آن نیز مي توانیم مرحله بعدي یعني                     

 فنداسیون و دیوارهاي حایل را شروع كنیم. 
 شهرداري پس از تكمیل بیمارستان با سهم مشاركت خود، چه مي كند؟

به   را  %سهم دارد. مي تواند سهم را واگذار كند یا بفروشد و یا آن را نگه دارد و از سود یا خدمات بیمارستان استفاده كند مثلًا بیماران خود                          74شهرداري حدود   
 بیمارستان ارجاع دهد و یا از سود ناشي از درآمد بهره مند شود.

 آیا شهرداري، نظارتي بر ساخت پروژه هم دارد ؟

ستند، روزي  ي ه در واقع نظارت بر حسن اندام كارها دارند البته نظرات خوبي هم ارائه مي كنند. شاید جالب باشد بگویم مهندس ناهیدي كه نماینده شهردار                       
كردیم تا علاوه   عي  در جلسه اي گفتند كه این پروژه یكي از منظم ترین و با برنامه ترین پروژه هایي بوده كه تاكنون زیر نظر شهرداري بوده است. زیرا ما س                            

بسیار تازگي  ري  بر این كه افراد بعنوان كارفرما در پروژه مستقر هستند، بسیاري از امور نیز به صورت دقیق و علمي نظارت شود كه این موضوع براي شهردا                          
 داشت گویا در طرح هاي دیگر، دقت از طرف كار فرما، تا این اندازه وجود ندارد.

 ممكن است توضیحاتي در خصوص پروژه همدوار بیمارستان هم بفرمایید: 

هزار متر به صورت تقریباً مربع در قسمت شمال پروژه قرار دارد. این زمین را شركت ثامن  3333دركنار این زمیني كه در تملك بیمارستان هست كمي بالاتر 
 47یا    43و برج حدود    ه د سازه در اختیار دارد كه فكر مي كنم زیر نظر بانك ثامن الائمه بوده و بانك ثامن نیز زیر نظر بنیاد تعاون سپاه كار مي كند. این پروژ 

از پروژه    دترطبقه به صورت دوقلو مي باشد كه گویا قرار است براي مركز تداري اداري در نظر گرفته شود. پروژه مداور در حدود دو یا دو سال و نیم زو                                
ژه بیمارستان پروبیمارستان آتیه شروع به فعالیت كرده است. گود برداري این پروژه به اتمام رسیده است و اكنون فنداسیون در حال اندام است. قسمت شرقي 

 ت. اس آتیه نیز یك فضاي سبز است كه متعلق به شهرداري است و قسمت زیرین این فضاي سبز به شركت ثامن، براي ایداد پاركینگ طبقاتي واگذار شده
متر است كه چندین متر بلندتر  744باز است. ارتفاع پروژه ما در حدود   در حال حاضر از طرف شرق و غرب و همچنین جنوب، دید پروژه بیمارستان آتیه كاملاً

 از دو برج دو قلو كناري است. 
طبقه نیز در بالاي زمین ساخته مي شود          44طبقه كاربري درماني بهداشتي دارد.    4طبقه آن پاركینگ و  1طبقه زیر زمین دارد،  1پروژه بیمارستان آتیه غرب 

 طبقه دارد و بسیار بلندتر از پروژه كناري ست. 02در كل این پروژه 

مهندس ناهیدی نماینده شهرداری تهران: این پروژه 

یکی از منظم ترین و با برنامه ترین پروژه هایی است 

 که تاکنون زیر نظر شهرداری بوده است. 



 آقای هاشمي لطفاً بفرماييد از چه زماني شروع به همكاری با پروژه آتيه غرب كرديد؟ 
 ود.همكاري من در حقیقت به صورت رسمي از خرداد ماه سال جاري شروع شد اگر چه قبل از آن نیز همكاري داشتم اما رسماً از همان خرداد ماه ب

 

 مسئوليت شما در پروژه چيست؟ 
دادها و مسائل   رارمسئولیت هاي امور حقوقي پروژه در حوزه وظایف بنده مي باشد كه غالباً در زمینه مشاوره هایي كه مور نیاز است، ارائه مي شود و بستن ق                              

 مرتبط نیز در حوزه كاري واحد حقوقي مي باشد.
 

 :لطفاً توضيحاتي در خصوص سهام بيمارستان آتيه غرب و نحوه ارائه آن به متقاضيان خريد بفرماييد 
سهامدار   نهابیمارستان جدید در غالب یك شخصیت حقوقي با عنوان شركت درمانگران آتیه غرب، در حال تاسیس مي باشد كه سهامدار عمده و یا به عبارتي ت                          

نفر شخص    دو  آن، شركت طلوع آتیه غرب مي باشد. البته از جایي كه رعایت ضوابط شركت ها حكم مي كند كه حداقل سه نفر سهامدار باید وجود داشته باشد،                           
 حقیقي هم ظاهراً سهامدار هستند اما عمده ي سهام به نام شركت طلوع آتیه غرب مي باشد.

میلیون سهم مي باشد كه در مقطع فعلي تنها قصد فروش               73شركت درمانگران، داراي    
% آن وجود دارد. در حقیقت یك دوره زماني شش ماهه كه              73یك میلیون سهم، یعني      

ابتداي آن مي توانداز اول سال و یا بر اساس تصمیم گیري هیأت مدیره ممكن است زودتر 
و یا دیرتر هم اندام شود. اما آن چه مسلم است این است كه در حال حاضر فقط قصد                      

 % آن وجود دارد. 73فروش 
 علام خواهد شد.  ایك میلیون سهم، در بسته هاي صد سهمي عرضه خواهد شد كه قیمت آن را نیز كمیته كارشناسي ارزیابي خواهد كرد كه نتیده نهایي آن متعاقباً

مان از جمله:   در  متقاضیان خرید سهام پروژه علاوه بر پزشكان كه مي توانند با خرید سهام بیشتر، كار درماني نیز اندام دهند، سایر مشاغل مرتبط با كادر                              
 اشته باشند. در سرمایه گذاري پروژه نیز مشاركت د  پرستاران، پیراپزشكان، كلینیك ها و سایر قسمت ها نیز مي توانند با اقدام به خرید سهام، اصطلاحاً

 

  آيا حداقل ها و حداكثرهايي برای خريد سهام وجود دارد؟ 
یك حد نصابي حداقل سهم همان بسته ي صد تایي است و جداكثر آن نیز یك میلیون سهم است. اما از   وقتي در بسته هاي صدتایي عرضه مي شود،  بله، قاعدتاً

و نیاز به حضور داراي تعاریف و شرایط خاصي خواهد بود. به طور مثال ممكن است مراجعه متقاضي جهت خرید تنها به مسئول فروش كافي نباشد   به بعد احتمالاً
 در هیأت مدیره نیز الزامي باشد و اخذ تصمیماتي اعم از تخفیف و یا شرایط پرداخت ویژه در نظر گرفته شود.

 

 آيا سود سهام به خريداران تعلق خواهد گرفت در صورت مثبت بود نحوه آن را نيز توضيح دهيد؟ 
ساله ساخت، هر آجري كه بر روي آجري دیگر           1در حقیقت چون پروژه در حال ساخت مي باشد و عملاً به مرحله بهره برداري نرسیده است، در این دوره زماني          

ه صورت  بر ارزش سهام افزوده مي شود. منتها ارزش سهام بر اساس تعاریفي كه هنوز قطعي نشده اما در این چارچوب گندانده خواهد شد، ب                                گذاشته شود، 
ت طلوع  شركدرصدي سود نقدي و درصدي امتیازات ویژه اي كه مي توانند به عنوان بن درماني باشد، جهت دارندگان سهام در نظر گرفته مي شود.در حقیقت                            
و رسیدن    داثآتیه غرب به عنوان سهامدار اصلي بیمارستان آتیه غرب تضمین مي كند كه یك چنین سودي را براي دارندگان سهام تا زمان احداث و پس از اح                           

اهد گرفت كه البته    خو  به سود دهي ناشي از بهره برداري در نظر گیرد. سود ناشي از فعالیت بیمارستان نیز پس از تكمیل و افتتاح بیمارستان به سهامداران تعلق                         
 هنوز جزئیات، نوع، كمیت و كیفیت آن نهایي نشده است اما به طور قطع وجود خواهد داشت.

 سرمایه گذاری در بخش درمان 

 یک سرمایه گذاری قطعی

 مصاحبه با آقای حسین هاشمی

متقاضیان خرید سهام ، علاوه بر پزشکان که می توانند 

با خرید سهام بیشتر، کار درمانی نیز انجام دهند، سایر 

 مشاغل مرتبط با کادر درمان  خواهند بود.



 آيا سهامي كه پزشكان خريداری مي كنند با سهامي كه پرسنل قصد خريد آن را دارند، متفاوت است؟ 
ز این سهام   تمام این سهام در واقع سهام شركت درمانگران آتیه غرب مي باشد. تنها تفاوت آن در این است كه پزشكان به جهت این كه یك حد نصابي ا                                خیر،

از باشد كه دو نی را خریداري مي كنند، اجازه درمان در یك رشته تخصصي را خواهند داشت. به طور مثال در بعضي از رشته هاي جراحي، داخلي و ارتوپدي، شاید
ب لازم را كه از قبل   نصابرابر رشته ي دیگر سهام خریداري كنند تا بتوانند در آن شاخه فعالیت داشته باشند لذا سهام عملاً یكي است منتها براي درمان باید حد 

 .مشخص شده است، خریداري كنند. اما براي سهام سرمایه گذاري خریدار مي توان هر مقدار از سهام را كه در حد توان مالي اش است، تهیه كند
 

 آيا خريداران سهام، پس از خريد سهام خود مي توانند اقدام به فروش آن كنند؟ 
م با  سهابا توجه به این كه این سهام مربوط به یك شركت سهام خاص است و سهام با نام است، ضوابط قانون تدارت حكم مي كند كه این نقل و انتقال                                    

البته مالك  اشتموافقت و مصوبه هیأت مدیره اندام گیرد و دفتر سهام نیز امضاء گردد. كه در این حالت منع و مشكل دیگري براي فروش سهام وجود نخواهد د
ت طلوع آتیه غرب خریدار سهام خود را نیز به دفتر شركت معرفي كند و این نقل و انتقال توسط شركت صورت گیرد و یا این كه احیاناً خود شرك  سهام مي تواند،

 خریدار سهام شده و آن را از مالك خود خریداري مي كند.
 

 يعني شركت طلوع آتيه غرب در هر زماني كه سهامداران بخواهند، سهام را از دارندگان سهام خريداری مي كند؟ 
شركتي مالك یچ بله، البته خود شركت كه مي گوئیم باید در ذهنمان باشد كه منظورمان شركت سهامدار، طلوع آتیه غرب است نه خود شركت درمانگران. زیرا ه

در جایگاه  ني  سهام خودش نیست، بلكه دیگران هستند كه در قالب اشخاص حقیقي و حقوقي، سهامدار هستند و آنها هستند كه به عنوان فروشنده سهم و یا زما           
به این خاطر بود    روز كاري جهت خرید سهام در نظر گرفته شود كه این صرفاً 03پیشنهاد شده بود كه  سهام را با یكدیگر رد و بدل مي كنند. ضمناً خریدار سهم، 

 خرید مي كند.به كه اگر متقاضي خریدي، در آن دوره ي زماني براي خرید سهام پیدا شد به او فروخته شود در غیر این صورت خود شركت طلوع آتیه غرب اقدام 
  
  جناب آقای هاشمي آيا شما هم سهام شركت را خريداری مي كنيد؟ 

البته اگر بیمارستان یك وام خوبي            )پاسخي همراه با لبخند( بله قطعاً       
اقدام به خرید سهام بیشتري خواهم كرد. البته بنده معتقد               بدهند حتماً   

هستم كه این سرمایه گذاري به جز جنبه هاي مادي آن كه بسیار                   
ملموس است و شاید بتوان گفت از بسیاري از سرمایه گذاري هاي دیگر              
نیز برتر است، بُعد معنوي ماجرا نیز مي تواند راهگشا باشد و انگیزه اي                

مي تواند دلیل     داراي جنبه هاي معنوي است كه این دو عامل در كنار هم               براي سرمایه گذاري افراد. زیرا امر درمان مقوله اي است كه در كنار سوددهي قطعي،  
 خوبي براي همكاران باشد تا از سهام بیمارستان جدید خریداري كنند.

دارای جنبه   امر درمان مقوله ای است که در کنار سوددهی قطعی،

های معنوی است که این دو عامل در کنار هم می تواند دلیل خوبی 

 برای همکاران باشد تا از سهام بیمارستان جدید خریداری کنند.



ی   بسیار شور و شعف دارم که چنین پـروژه   

عظیمی را از نزدیک دیدم. من به این مسئله  

اعتقاد دارم که سازندگی در هر کجا که باشد 

 می تواند باعث رشد و پیشرفت کشور شود.
 

 دكتر جواد احمدی 

 رئيس بيمارستان لاله
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